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Geachte mevrouw Mansveld,

In de procedurevergadering van de vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu van 15 januari 2014 
is gesproken over de ontwerpconcessie voor het vervoer over het hoofdrailnet.

De commissie heeft besloten u te verzoeken om de Kamer vóór het algemeen overleg Spoor d.d. 22 
januari 2014 een brief te sturen over de voortgang inzake de ontwerpconcessie voor het hoofdrailnet, 
waarin in elk geval duidelijkheid wordt gegeven over de nu al gemaakte afspraken (ook al zijn die in 
concept) rondom prestaties, financiën en planning van de concessieverlening.

De commissie verzoekt u daarbij in te gaan op de volgende vragen:
 Hoe zien de prestatieafspraken (beschikbaarheid, winterweer, afstemming dienstregeling etc.) 

eruit?  Wat heeft het ministerie tot nu toe met de NS afgesproken? 
 Hoe ziet de financiële paragraaf eruit: welke afspraken heeft het ministerie tot nu toe met de NS 

gemaakt?  Weerspiegelen die afspraken wel de juiste waarde van het tienjarige monopolie? 
Welke prikkels worden voor de NS ingebouwd op dit punt? 

 Wat is de planning van de concessieverlening?  De commissie weet dat de ontwerpconcessie 
voor de zomer naar de Kamer komt, maar wat gebeurt er bijvoorbeeld met 

o de lopende onderzoeken naar kruissubsidiëring binnen de NS, 
o de adviezen van de Autoriteit Consument en Markt (ACM) rondom het Vierde EU-

Spoorpakket, 
o de eventuele adviezen die het ministerie nog moet vragen aan de ACM over de concrete 

ontwerpconcessie, 
o de parlementaire enquête die nog moet starten naar de Fyra (en waarbij voorop staat 

dat herhaling van die chaos voorkomen moet worden); 
o de winterweerrapportages, etc. 
o En meest belangrijk: wordt de planning zo ingericht dat de Kamer bovengenoemde 

onderzoeken nog kan meenemen bij de beoordeling van de ontwerpconcessie?  

Bij deze breng ik u de verzoeken van de commissie over.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu,

I.B. Sneep


